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P Á R  S L O V  P Ř E D S E D Y  S P O L K U

Vážení přátelé, přicházíme k Vám s druhým vydáním spolkového občasníku. Léto
skončilo a zástupy prázdninových návštěvníků areálu vyměnili bikeři na singletrailech a
houbaři, listí se barví dozlatova a my se připravujeme odpovídat zimě, co že jsme dělali
v létě pro zdárný průběh nastávající zimní sezony. Výčet některých aktivit je uveden v
tomto občasníku, pro více informací si přijďte na pravidelnou podzimní konferenci, na
kterou Vás srdečně zveme. Kdy? 25. listopadu na Vítkovickém stadionu. Když jsme začali
s aktivitou občasníků, měli jsme záměr přinášet jen samá pozitiva. Život nám, bohužel,
přinesl i nežádoucí publicitu, kterou jste mnozí z Vás zaregistrovali. Inu život..Přeji Vám
úspěšný přechod na zimní čas a těším se na shledanou na konferenci.
Váš petr Ochmann

N O V I N K Y

Pokuta České inspekce životního prostředí (ČIŽP)
Mnozí z Vás ve středu 16.10.2019 zaregistrovali v celostátních sdělovacích prosředcích
zprávu o tom, že nám ČIŽP udělila pokutu za neoprávněný odběr vody k zasněžování. V
některých sdělovacích prostředcích jsme dostali prostor k vyjádření, v některých nikoliv;
dovolím si proto touto cestou několik vět k objasnění. Naše společnost SKI Bílá - Služby
s.r.o. provozuje již drahně let 2 čerpací stanice zasněžování, jednu ve vlastnictví spolku,
druhou ve vlastnictví obce. Pro obě čerpací stanice byla Povodím Odry udělená povolení
k odběru povrchových vod. Na 10 let. Bohužel, nikdo z nás si včas nevšimnul, že
platnost povolení skončila v roce 2014.  V roce 2015 na jaře jsme požádali o nové
povolení, než proběhlo kolečko vyjádření všech relevantních subjektů a vydáno nové
právoplatné povolení, byl únor 2016.V období bez povolení jsme plnili všechny zákonem
stanovené povinnosti, nicméně z hlediska zákona jsme se odběrem vody bez platného
povolení dopustili přestupku. Na Mikuláše 2017 se u nás objevili pracovníci ČIŽP a
začali řízení, jehož výsledkem Rozhodnutí ze dne 11.6.2019 se souhrnnou pokutou ve
výši 517.800,- Kč + 1000 Kč správního poplatku. Proti Rozhodnutí jsme se
prostřednictvím právní kanceláře  v červenci 2019 odvolali k nadřízenému orgánu
ČIŽPu- Ministersvu životního prostředí. Minsterstvo 9.října vydalo rozhodnutí, v němž
potvrzuje původní výši pokuty. ČIŽP pak vydal tiskovou zprávu, které se chytly sdělovací
prostředky. Výkonný výbor provedl v létě 2019 kontrolu platnosti povolení nezbytných k
provozování SKI areálu Bílá s cílem prevence dalších nepříjemných překvapení.
Petr Ochmann
 
Závodníci SKI Bílá ukončili svou letní přípravu a vrhli se rovnou na hory. Letošní start
zimy na Alpských ledovcích je brzký a jelikož jsou podmínky velice dobré, většina
závodníků vyrazila se svými trenéry a jejich pomocníky najezdit první oblouky sezóny
2019/20. Ondra Trčka s juniory vyrazil na první trénink na Itálské Passo Stelvio, Světla
Kořistková tradičně na Rakouský Kaunertal a Tomáš Ťavoda s žáky na Stubai. Všechny
ledovce hlási skvělé podmínky, takže nestačí než popřát šťastný start do nové sezóny.
 



S K I  V Í T K O V I C E  -  B Í L Á  Z . S .

Oprava schodů k naší oddílové chatičce
19. října se pár členů zúčastnilo podzimní oddílové brigády na schodech pod chatou.
Těžká práce od rána do večera nedala nikomu ani chvíli pochyby, že by se schody
nezvládly udělat celé, takže si chlapi mákli a zvládli to. Účastníkům děkujeme a
předáváme vzkaz oddílu: "Předposlední zatáčka je nejtěžší, tak nechte trošku sil na závěr
a pěkně na jeden zátah....proč?, protože jsme lyžaři!"

Oprava schodů v lese pod chatou
Vrzgula V, Zděblo J, Vrzgula J, Koníček J, Špiruta J, Vrzgula L, Novák J

První přípravný ledovec přípravky a předžáků 2019 (Kaunertal, Rakousko)
Trenéři: Světlana Kořistková, Tomáš Viktorín
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A K C E  K O N A N É  N A  B Í L É

Pohár Beskydské magistrály - Letos se konal jubilejní 10. ročník cyklistického závodu
Poháru Beskydské magistrály. Náš spolek je od samého počátku organizátorem této
události a snažíme se uspořádat co nejzáživnější den pro cyklisty. Desátý ročník přinesl
opět novinky a to zejména v jiné trase, která měřila 15 kilometrů a hlavní kategorie jela 2
okruhy. Nevlídné počasí se projevilo na slabší účasti a obtížnosti závodu, ovšem vše se
odehrálo bez menších zádrhelů 

Z členské základny se organizace magistrály zúčastnilo 24 lidí, což bylo velice pěkné a
také se to projevilo na hladkém průběhu závodu. Všem děkujeme za hojnou účast a
těšíme se opět příští rok. V následujících letech bychom chtěli tento cyklistický závod
propojit s jinou akcí a v tuto chvíli jednáme jakým směrem se vydáme. Víme jen, že
magistrála v takovém duchu jako se jezdila celých deset let bude pozměněna.
 

Top Kid Run - Již druhý ročník dětského překážkového závodu typu Spartan se odehrál 14.
září opět na SKI Bílanské půdě. Přípravka a předžáci od Světly Kořistkové se nejen hojně
účastnili závodu, ale také přispěli svými zkušenostmi z tréninků při návrhu tratě. Náš spolek
se aktivně této akce nezúčastnil, pouze jsme byli hostiteli tohoto krásného dětského závodu
plného adrenalinu a zábavy.
 
MSDH Cup - Do našeho areálu opět přivítal finálový závod Moravsko-Slovenského
downhillového závodu na horských kolech. Kluci ze Singletrails Bílá pomohli s přípravou
tratě a přichystali pro účastníky novinky. Trať tak byla letos mnohem zajímavější a to
nejen díky novým prvkům na trati, ale také velice špatnému počasí. Ovšem nikdo se
nemohl vymlouvat, protože všichni to měli stejně těžké a to doslova. Bláto, mokro a zima
tak bylo motto letošního roku.  
 
Veškerý kalendář akcí naleznete na našich webových stránkách www.skibila.cz
Fotografie a videa z léta pak můžete shlédnout na facebooku nebo instagramu 
@skibila.cz / @singletrailsbila
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Singletrails Bílá - Refresh trail
Dan Havela, Mistr ČR v bikrosu a člen trailparty

Trénink předžáků na překážkový závod TOP Kid run



25.11.2019 - Konference SKI Vítkovice - Bílá z.s.
Jako každý rok se na Vás těšíme na tradiční konferenci našeho spolku. Budou Vám zde
prezentovány novinky z dění v oddíle i areálu a bude zde řeč také o průběhu investičního
záměru nové lanové dráhy. 
Prosíme členy, aby si přinesli staré skipasy a následně jim na základě brigádnických
hodin a případného doplatku budou vydány nové celosezónní skipasy 19/20.
 
Úklid chaty - Jelikož se na naší krásné chatičce delší dobu nedělal garanční úklid je třeba
to napravit. Proto na konci listopadu/začátkem prosince proběhne brigáda určená jak
pro ženy tak pro chlapy. Více info obdržíte e-mailem.
 
SKI Bílá season opening 19/20 - Slavnostní zahájení zimní sezóny proběhne v sobotu
7.12. 2019. Celý den bude probíhat v podobném duchu jako vloni, zábava, hudba,
testování lyží a skialpového vybavení. Na závěr dne proběhne skialpový závod
Sachasport skialp sprint. Těšíme se na Vás a doufáme, že již na kompletně bílé
sjezdovce. Zasněžování je připraveno....navíc v novém kabátu.

C O  N Á S  P Ř Á T E L É  Č E K Á

Modernizace zasněžovací čerpací stanice (sever) - Začátkem října byla dokončena
čerpací stanice zasněžovacího systému na severní straně. Čerpací jímky jsou nyní
rozděleny na více částí, aby docházelo k sedimentaci naplavenin a zasněžování mohlo
probíhat hladce bez větších zásahů do čištění filtrů apod. Těmito investicemi se
přibližujeme ke kompletní automatizaci systému na severu a rychlejšímu a
efektibnějšímu zasněžování.

S K I  A R E Á L - C O  S E  U D Á L O  
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Modernizace singletrails (Medvěd trail)- V polovině října byla zahájena další etapa
modernizace červeného Medvěd trailu. Zahájili jsme úpravu klopených zatáček pod
lanovkou, které budou také dobrým reklamním tahákem v zmní sezóně. Kluci ze
Singletrails Bílá crew byli načerpat zkušenosti v největším Rakouském bikeparku roku
2020 Schladming-Reiteralm, kde měli možnost nahlédnout do projekční dokumentace
a byli u výstavby jednoho z největších mountainbikových projektů. Tyto zkušenosti
chtějí přenést na traily v Bílé a plánovat budoucnost Singletrailového areálu tak jak se
vyvíjí poptávka.
 
Výměna posuvného pásu nástupiště - Pojízdný pás si už odsloužil svoje roky, proto
na podzm proběhla jeho kompletní výměna a nasedání na sedačku by mělo být zase o
něco pohodlnější. Současně s tím se provedly zátěžové zkoušky, již klasicky pomocí
barelů napuštěných vodou.
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Nová čerpací stanice zasněžování  (sever)

Výměna pojízdného nástupního pásu lanovky Úprava červeného Medvěd trailu ( Single trails Bílá )
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Z Á V Ě R E M

Přejeme všem pohodový podzim plný barev a přírody a těšíme se na Vás koncem
listopadu na konferenci. My mezitím připravíme zasněžovací děla a vás poprosíme o
trošku toho modlení za mráz a sněhovou nadílku. 
 
Upozornění
Pro ty nemnohé z Vás, kteří ještě váhají s platbou členských příspěvků, připomínáme,
že termín, do kterého má býti zaplaceno - 31.10.2019 - se kvapem blíží.Prosím, uhraďte
převodem na č.ú.:94-1672440257/0100s uvedením jména a příjmení člena, za kterého
je hrazeno.Pro úplnost dodáváme, že členský příspěvek je 500,-Kč, děti a důchodci
polovic.

K A L E N D Á Ř  A K C Í  N A  B Í L É

25.11. 2019 - Konference spolku SKI Vítkovice Bílá z.s. na Vítkovickém stadionu
15.10. 2019 - Úklid chaty
7.12. 2019 - Zahájení zimní sezóny (SKI Bílá season opening 19/20)
18.1. 2020 - Rensar ski cup - veřejné závody v obřím slalomu
 

Autor: Václav Vrzgula


